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Winnica, hotel i amfiteatr w Kończycach
Wielkich?
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W piątek (22.03) właściciel kończyckiego pałacu spotkał się z przedstawicielami Urzędu
Gminy w Hażlachu. Dyskutowano o przyszłości tego miejsca. Jest szansa, że wreszcie po 10
latach kończycki pałac zyska nowy blask.
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